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Onze gemeente is al jaren bezig geweest het 

gebruik van onze landijsbaan te decimeren c.q. 

te beperken. Enige jaren terug zou op die locatie 

een school met sporthal worden gebouwd. Dit 

ging op het laatste moment gelukkig, doordat 

een gemeenteraadslid op een belangrijk mo-

ment deze ontwikkeling met haar geweten niet 

kon verenigen zich afkeerde van haar coalitie 

en overliep naar de ander. Wat echter wel 

bleef hangen was dat de ijsbaan/ijsclub op de 

politieke agenda was verschenen en daar wel op 

zou blijven. Aangenaam verrast waren wij, dat 

na de gemeenteraadsverkiezingen, wij van de 

toenmalige wethouder Brouwer te horen kregen, 

dat hij een prima plan had, de ijsclub betreffend. 

Er werd op de rand van de ijsbaan een sporthal 

gepland. In deze sporthal zou de ijsclub een 

locatie krijgen. Wel zou het Cor Groenhonk 

worden gesloopt, daar de sporthal over het Cor 

Groenhonk zou worden getrokken. De ijsbaan 

bleef verder intact. Wij waren akkoord met dit 

plan. De vreugde duurde echter niet zolang. Niet 

wethouder Brouwer, maar een andere wethou-

der nam de honneurs, de ijsbaan betreffend, 

waar en hetgeen Brouwer had gesteld was niet 

meer aan de orde. Wij kregen wel op 1 maart 

2021 een schrijven van de gemeente dat zij wel 

mogelijkheden zagen, met de ijsclub tot een 

goede en gezamenlijke invulling van de landijs-

baan te komen.

Wij hebben toen met de gemeente meerdere 

keren om tafel gezeten, meerdere voorstellen 

gedaan voor de inrichting van de baan, waar-

bij een skeelerbaan voor ons van belang was. 

Deze vonden steeds geen genade in de ogen van 

betrokken wethouder c.q. adviesbureaus. Ak-

koord, maar de gemeente is in het gehele traject 

nimmer zelf met een voorstel gekomen. Ik stelde 

vervolgens, dat wij niet meer met de gemeente 

om tafel zouden moeten gaan zitten. Had geen 

November wordt ook wel de slachtmaand, bloedmaand of nevelmaand ge
noemd. De vraag is, waarom ik dit zo opnoem. Ik vind namelijk, dat elk van 
deze aan duidingen wel op onze club van toepassing is. Wij zijn, figuurlijk 
gesproken tot bloedens toe, door de gemeente geslacht, waarna hetgeen nog 
rest in nevelen is gehuld. Ik wil dit verklaren.

Zo enige dagen na Allerzielen  
(2 nov.) de dag waarop wij onze  
overledenen gedenken, en  
daardoor een van de belangrijkste  
dagen van het christelijk jaar.  
Tenslotte getuigt bezinning altijd  
van wijsheid. Ik wil mede hierdoor, 
over het wel en wee van de ijsclub  
berichten. 
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Tijd dus voor een nieuw clubblad!.

We hebben weer een mooi zomerseizoen gehad met 

 trainingen in de duinen, op de fiets, het ijsbaanterrein, 

recreatieterrein en op de skeelerbaan in Heemskerk.

Ook is de seizoen afsluiting van vorig winterseizoen goed 

gevierd in een klimpark. In dit clubblad kunt u lezen wat we 

deze zomer hebben meegemaakt op de trainingen en bij de 

seizoen afsluiting.

De redactie gaat helaas afscheid nemen van Femke. Na 5 

jaar met plezier aan het clubblad te hebben gewerkt wil 

zij graag het stokje doorgeven aan nieuwe talenten. Ben je 

 geïnteresseerd om mee te helpen aan het clubblad, kom 

dan vooral naar ons toe!

Veel leesplezier en we zien jullie graag op het ijs!

SPORTIEVE GROETJES FEMKE, ANNE EN INGE

het zomer seizoen 
zit erop.

VAN DE REDACTIE

zin. Wij zouden ons dan maar wenden tot de 

bestuursrechter.

Jammerlijk raakte ik in augustus 2022 in de VU 

en hierna revalidatie. Dit was niet onverwachts. 

Ik was dus niet bij machte nog iets te doen voor 

de club. Hierdoor heeft het bestuur verzocht aan 

een drietal ijsclubleden t.w. Martijn de Ridder, 

Kees Molenaar en Patrick den Elsen om de 

belangen van de ijsclub verder te verdedigen. Zij 

hebben dit met veel verve gedaan. Echter ook 

deze wethouder, de derde inmiddels, had geen 

oren naar de voorstellen van dit drietal en hun 

exercitie was helaas frustrerend, naar de club 

maar bovenal naar hen. Ook zij hebben helaas 

moeten ervaren, hoe beledigend het aanvoelt 

als je in een overleg zit en niet serieus wordt 

genomen.

HOE NU VERDER?
Ik heb begrepen, dat de ijsclub pakweg een baan 

van 250 meter overhoudt. Hoe deze dient te 

worden “bewaterd” en afgepaald, is nu nog niet 

bekend. Wij gaan het zien, ik vrees, met grote 

vreze. Maar laten wij hopen dat er toch een 

positief resultaat gaat komen.

Tot slot nog iets positiefs. Meer dan 40 kinderen 

hebben zich dit jaar weer opgegeven voor het 

schoolschaatsen. Dit is slechts een fractie min-

der van het aantal van vorig jaar.

Ruben en Nicky, twee ijsclubkinderen, zijn de 

trotse ouders geworden van een baby Eline. Wij 

feliciteren hen van harte en hopen dat het kind 

zal opgroeien in liefde en in deugd. Tenslotte 

wenst het ijsclubbestuur u allen veel plezier, 

vreugde , goede gezondheid en liefde in het 

Nieuwe Jaar en dat de Kerstdagen u met veel 

deemoed zal vervullen.

HERMAN VAN SAMBEEK
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ALGEMEEN BESTUUR    
Voorzitter   Dhr. H. van Sambeek 0251 313698
Secretaris   Dhr. K . van Egmond  06 42965688
Penningmeester  Dhr. S. Hoogenboom 06 22666690
Bestuurslid  Dhr. H. Roelands  06 44034937
     
COMMISSIES    
Wedstrijdcommissie Dhr. B. Beentjes  06 12476091
Molen en meren commissie Dhr. S. Hoogenboom 06 22666690
Jeugd   Mw. S.L .Veenboer  06 53909373
Landijsbaan  Dhr. N. Brantjes  06 49220749
Fietsgroep Uitgeest  Dhr. M. Duijn  06 15206109
Website   Dhr. P. de Jeu  06 50288786

TRAINERS    
Trainer   Dhr. K . Molenaar  06 37464291
Trainer   Dhr. P. den Elsen  0251 312344
Trainer   Dhr. T. Hopman  06 29460820
Trainer   Dhr. M. Roelands  06 55057561
Trainer   Dhr. P. Roelands  06 55057522
     
COÖRDINATIE TRAININGSGROEPEN    
Coördinatie  Dhr. K . Molenaar  06 37464291
Jeugdschaatsen   Dhr. M. Roelands  06 55057561
   Dhr. P. Roelands  06 55057522

PUBLIC RELATION    
Jeugd   Mw. S.L . Veenboer  06 53909373

CLUBBLAD    
Redactie   Anne, Femke, Inge   clubblad@ijsclubuitgeest.nl
Lay-out   Pim Brondijk  info@pimbro.nl
Drukwerk   PIMBRO grafisch ontwerp info@pimbro.nl
Sponsoring  Hans van Egmond  sponsor@ijsclubuitgeest.nl
Bezorging   Dhr. H. van Sambeek 0251 313698
Ledenadministratie  Mw. M. Hoogeboom  0251 313758

IJSCLUB UITGEEST
Castricummerweg 10

1911 GA  Uitgeest

www.ijsclubuitgeest.nl
info@ijsclubuitgeest.nl

bankrekeningnummer: 
NL32 RABO 0363 4092 03

Heb je leuke weetjes, een grappige  

anekdote of 'n goed schaatsverhaal?  

Deel die met de redactie en laten we 

samen ons mooie clubblad vullen!
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UITNODIGING
Schaatskamp 2024

IJSCLUB UITGEEST 
worstelt tussen...

Wij horen graag wat je van het club-
blad vindt. Wil je iets laten weten? Dat 
kan via: clubblad@ijsclubuitgeest.nl.

COLOFON // kijk voor de actuele verenigings- 
informatie op www.ijsclubuitgeest.nl/informatie

REDAC TIE 

Femke, Anne en Inge
clubblad@ijsclubuitgeest.nl
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Jac Orie staat bekend als de wetenschapper 
van de schaatswereld, maar zelf vindt hij dat wel 
meevallen. De trainer van Lotto-Jumbo gelooft 
vooral in natuurwetten.

BRON SCHAATSEN.NL

JAC ORIE
“Ik was een redelijke schaatser. Als junior zat ik in Jong 

Oranje en hoorde bij de besten van mijn lichting. Maar 

ik had veel pech: valpartijen, trombose en rugklachten. 

Ik heb wel een World Cup gereden, maar de stap naar de 

échte top heb ik nooit kunnen maken. Als schaatser was ik 

analytisch, ik wilde van de hoed en de rand weten. Wilde 

dingen proberen, uitzoeken. Misschien wel iets té. Het 

trainerschap heb ik vanaf het begin op diezelfde weten-

schappelijke manier aangepakt. Maar het is niet zo dat 

ik alleen maar praat in procenten en graden. Ik geloof in 

natuurwetten, je kunt nu eenmaal niet ontsnappen aan de 

zwaartekracht. Alle wetenschap – modelletjes en testen 

– zijn voor mij een fundament. Vanuit daar ontwikkel 

ik mijn gevoel, maar wel een gefundamenteerd gevoel. 

Daardoor gaat de ontwikkeling sneller en heb ik iets om op 

terug te vallen. Ik geloof niet zo in al dat zweverige gedoe, 

people management en zo. Ik zeg niet dat het verkeerd is, 

maar het is niet mijn weg naar succes.

Toen ik rond mijn twintigste besloot te stoppen met schaat-

sen, wilde ik gaan studeren. Ik wilde bioloog worden. Ik 

had me al ingeschreven aan de universiteit in Leiden, toen 

mijn tante begon over een hbo-studie Bewegingstechnolo-

gie. Dat bleek een schot in de roos: het werd mijn passie. 

O R I E :

'Ik wilde  
bioloog  
worden'
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Na de hbo-studie ben ik Bewegingswetenschappen aan de 

Vrije Universiteit van Amsterdam gaan doen. Ik woonde 

toentertijd in Den Haag en schaatste voor mijn plezier op 

de Uithof. Daar sprak Martin Hersman me aan. Of ik hem 

wilde helpen met zijn schaats en enkel. Ik deed wat testjes 

bij hem, hielp hem. Verder niks bijzonders. Later blijkt dat 

het begin van mijn coachcarrière te zijn."

GERARD VAN VELDE
“In 2000 belde TVM of ik wat voor hen kon betekenen. 

Ik moest het trainingsprogramma voor Gerard van Velde 

schrijven. Ik heb me toen een week – misschien iets 

langer – opgesloten in de bibliotheek en een programma 

uitgedokterd. Ik had toen niet het idee om schaatscoach te 

worden, dat leek me echt geen leuke baan. Ik zag het meer 

als leuk studie-experiment.

Toen ik Gerard leerde kennen, deed hij zich nonchalan-

ter voor dan dat hij was. Hij zoog informatie in zich op 

en vroeg veel. Mijn programma sloeg aan en Gerard won 

goud op de 1000 meter in Salt Lake City. Tegenwoordig 

zijn Gerard, trainer van Plantina, en ik concurrenten. Ik 

vind het leuk om te zien dat een pupil van mij ook trainer 

is, ik zie zijn passie. We hebben respect voor elkaar, maar 

uiteindelijk wil ik natuurlijk van hem winnen. Ik ben niet 

bezig met de andere coaches of hun aanpak, maar ik wil 

dat mijn ploeg beter is dan de rest. That’s it.”

MARK TUITERT
“Ook na het succes van Gerard dacht ik niet: ik word trainer. 

Nee, ik wilde promoveren. Ik was zelfs nog in gesprek met 

de VU toen de SpaarSelect-ploeg zei: ‘Jac, dit is je budget en 

bedenk maar wat je ermee doet.’ Daar sprak zoveel vertrou-

wen uit, dat ik vond dat ik het moest doen. In mijn hoofd 

had zich al een zaadje geplant, dus ik had al zo mijn ideeën. 

Bij de ploeg – later werd SponsorBingoLoterij de hoofd-

sponsor - kreeg ik onder andere Marianne Timmer (goed 

voor olympisch goud in 2006), Erben Wennemars, Gianni 

Romme en Mark Tuitert onder mijn hoede.

Ik heb Mark tien jaar lang getraind. In 2002 kwam hij 

bij me, hij had toen de ziekte van Pfeiffer. Ik zag meteen 

dat Mark bijzondere kwaliteiten had. Hij had zo’n 

dynamische power in zijn afzet, leverde veel vermogen. 

Ik had vrij snel door waar zijn verbeterpunten lagen. 

Mark was iemand die kon gaan zweven. Op sommige 

trainingskampen genoot hij zo erg, dat hij bijna eufo-

risch werd. Dat was mooi, maar hij moest wel bij de 

les gehouden worden. Twee jaar na onze start werd hij 

Europees kampioen. Maar vaak lukte het Mark nét niet; 

hij viel op belangrijke momenten of schaatste niet con-

stant. Maar ik wist dat hij het kon. Onze band was intens 

en bijzonder. Nadat hij zijn 1500 meter-race in Vancouver 

gereden had, zei ik tegen de fysio: ‘Dit is goud.’

Toen Mark na tien jaar voor een andere ploeg koos, was 

dat pijnlijk. Maar zoiets gaat nooit zoals je had gehoopt, 

dat hoort ook een beetje bij het spelletje. Ik vind het nog 

steeds een geweldige sportman en kijk terug op een fan-

tastische tijd met hem. Maar we hebben allebei onze eigen 

weg gekozen.”

STEFAN GROOTHUIS
“In 2008 kwam Stefan bij mij trainen, hij had toen een 

blessure aan zijn achillespees. Ik volgde hem al een tijd en 

had het idee dat hij goed bij mijn visie en filosofie paste. 

Alles wat ik hem uitlegde, sloeg zo hard aan. Hij werd snel 

sterker en zijn conditie verbeterde. Hij had alleen ook veel 

pech: blessures, een bacteriële infectie tijdens de Winter-

spelen van 2010, en er waren sponsorloze periodes.

Ik vond het lastig toen hij in 2011 depressief werd. Dat 

had ik niet zien aan komen. Natuurlijk, ik zag dat hij niet 

lekker in zijn vel zat, maar ik had niet door dat het zo 

heftig was. Ik vind het knap hoe hij daar mee om is gegaan. 

Ook toen had hij die wilskracht. Hij moest en zou die ‘hel 

in zijn kop’ oplossen. We hebben uit alle hoeken en gaten 

specialisten gehaald om hem te helpen. Ik bleef vooral zijn 

coach. En het lukte hem: Stefan kreeg alles weer op de rit. 

Dat had ik wel verwacht, als iemand een depressie kan 

overwinnen, is het Stefan wel. Na zijn depressie, maakte 

Stefan grote sprongen. Hij werd wereldkampioen sprint en 

won de 1000 meter op de WK Afstanden. Bij zijn gouden 

medaille in Sotsji kon ik mijn tranen niet inhouden. Ik ben 

vaker emotioneel geweest bij medailles, ook bij die van 

Mark Tuitert. Dat zijn tranen van blijheid, ontlading. Ik 

weet wat die mannen erin gestopt hebben, wat voor effort 

ze geleverd hebben, en dan is het zo mooi om te zien dat 

het lukt.”
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Toen Mark na tien jaar 
voor een andere ploeg 
koos, was dat pijnlijk. 
Maar zoiets gaat nooit 
zoals je had gehoopt, 
dat hoort ook een  
beetje bij het spelletje. 
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SVEN KRAMER
“Of Sven op mijn wensenlijstje stond? Natuurlijk wil ik met 

toppers werken, maar het is niet zo dat ik hem per se wilde 

trainen. Hij belde me op om een kopje koffie te drinken en 

dat werd een goed gesprek. Rondom Sven bestaat misschien 

het beeld dat hij eigenwijs is. Daar ben ik het niet mee eens, 

hij heeft een mening. Het is niet zo dat hij meer tegengas 

geeft dan anderen. Dat is voor mij als coach fijn. Ik heb 

argumenten en hij heeft soms tegenargumenten. Op die 

manier halen we het beste uit elkaar en uit de training.

Nadat Sven bij mijn ploeg kwam, werd er gespeculeerd dat 

ook Ireen Wüst zich zou aansluiten. Dat is niet gebeurd. 

Rondom mij bestaat het beeld van ‘mannencoach’, maar 

ook dat is niet waar. Mijn ploegen bestaan altijd voor een 

deel uit vrouwen. Ik heb eens gezegd dat ik niet geloof in 

een ploeg die alleen bestaat uit vrouwen. Dat vind ik nog 

steeds. Maar ik heb gemerkt dat vrouwen goed werken als 

er mannen in de buurt zijn, en mannen goed functioneren 

met vrouwen in de ploeg. Anders wordt het een hengsten-

bal of kibbelhok.

Die combinatie heb ik ook in mijn huidige ploeg, Lotto 

Jumbo (acht mannen, drie vrouwen). Ik herinner mijn 

ploeg af en toe aan de Spelen van 2018. Op momenten 

dat ze afdwalen, vertel ik hoe veel dagen het nog is tot het 

olympisch kwalificatietoernooi. Ha, ik weet niet elke dag 

uit mijn hoofd hoe lang dat nog duurt, dat zoek ik dan 

natuurlijk eerst even op.

Ik kijk uit naar de Spelen, ik geniet van zulke toernooien. 

Hoe veel ik er nog ga meemaken? Ik weet het niet. Als trai-

ner leef ik per cyclus, net als een topsporter. Mijn droom 

is om met al mijn atleten het vooraf ingeschatte niveau te 

halen. Dat lukt me nu bij ongeveer 80 procent, ik zou graag 

90 of 95 procent halen. Op dit moment heb ik heel veel 

passie voor het coachen en het verbeteren. Zo lang dat er 

is, ga ik er voor 200 procent voor.”

Foto: Glenn Wassenbergh
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Bewoners blij stond in de krant bij het zien van  
de metamorfose van de landijsbaan tot dorps
park. Met de artist impression is het imposant  
te zien hoe geweldig het gaat worden. 

Kritiek van de ijsclub wordt maar gezeur genoemd. Ja, 

wat wil je als alle wensen van die ijsclub weggeschoven 

worden. Als ijsmeester heb ik zien aankomen dat het fout 

zou aflopen. De landijsbaan is straks geen ijsbaan meer 

maar een stuk gazon waarvan je misschien ’s winters een 

stukje onder water kan laten lopen. Hoe dat praktisch zal 

gaan is me nog een raadsel. Een stukje gazon verscholen 

achter een kolossale sporthal, waar volgens verantwoorde-

lijke bestuurders bomen heesters en bloemrijke vegetatie 

moet komen. Is dat wel te rijmen met land dat minimaal 3 

maanden onder water staat? 

Hoe gaat dat er praktisch uitzien op die zware grond? En 

is daar structureel geld voor? Als ijsmeester heb ik 25 jaar 

lang de regie gevoerd om het terrein winterklaar te maken 

en inderdaad soms voor niets. De zorg om het terrein voor 

de winter nog een keer gemaaid en geveegd te krijgen. De 

zorg om samen met vrijwilligers palen te plaatsen en de 

pomp te laten werken. Het hek ging op slot en wekelijks 

werd er gezorgd dat de pomp het water op niveau hield. 

Dat moest wel want de ijsbaan is lek. We zorgden voor het 

schoonhouden van blad en rotzooi in het water en hielden 

een oogje in het zeil. De gemeente hoefde niets te doen. 

Dat ligt nu anders. 

Waar is het pomphuisje met pomp gebleven en waar is het 

hek voor afsluiting? Waar is de windkerende beplanting. 

Er is inmiddels nog maar een boom op de tekening te zien. 

Toen de eerste schop in de grond werd gezet voor de roton-

de heb ik gemeente en aannemer bijgepraat hoe alles werkte 

voor de aanvoer en afvoer van water en het afstoppen van 

het drainageplan. Dat is tot op heden nutteloos gebleken. 

Ondertussen is het clubhuis van de ijsclub weggedrongen 

als monster zonder waarde. Via dat leuke gebouw dat met 

zelfwerkzaamheid en eigen financiering tot stand kwam 

is het straks onmogelijk bij het ijs te komen. Is dat geen 

kapitaalvernietiging? Wat de burger nog te wachten staat 

is duister maar, zoals het er nu voorstaat, draag ik de regie 

rond de landijsbaan, straks dorpspark, graag over aan hen 

die het weten. Een ijsclub opgericht in 1854 die huis en 

speelveld kwijt is gaat ter ziele. Misschien toch elders een 

mooie plek zoeken? 

Dorpspark
NICO BRANTJES

TIJDRIT OVER 2 RONDEN
28-6-2023

NR NAAM  EINDTIJD 

1 SANNE  11.57 PR

2 NANCY  12.17 PR

3 MARTIEN 12.33 PR

4 BJORN  12.46 PR

5 JONI  12.57 PR

6 MARIEKE 13.06
7 KIM  14.38

1 RUUD  20.49 PR

2 KOEN  23.20 PR

3 CASPER 23.28 PR

4 MIKE  23.52 PR

5 PETER  23.54
6 BENNO  24.02
7 PATRICK 24.07 PR

8 THIJS  24.08 PR

9 RAYMOND 24.44
10 ERIK  25.02
11 RALPH  25.03 PR

12 AD  25.46
13 LUKE  26.54 PR

14 HAN  28.46

Elk zomerseizoen wordt er door een aantal 

ijsclubleden op de racefiets hard getraind om 's 

winters weer goed in vorm op het ijs te kunnen 

verschijnen. Daarnaast zijn er veel fietsers enkel 

lid van de fietsgroep om gewoon lekker te fiet

sen en een goede training te krijgen van onze 

trainer Marcel Duijn die elke woensdagavond 

voor ons klaar staat en de trainingen begeleid.

3 tot 4 maal per seizoen worden er tijdrit-wedstrij-

den verreden om de spanning er een beetje in te 

houden. 1 of 2 rondjes (7 km per rondje) door de 

Schermerpolder, en “korte” sprints (500, 1000 en 

1500 meter) over een rechte weg. Altijd spannend. 

Wie is de snelste wielrenner van de IJsclub? 

Meer info over de fietsgroep vind je op de website: 

www.ijsclubuitgeest.nl/fietsgroep

Fietsgroep Tijdrit  
competitie
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IJsclub Uitgeest organiseert al decennialang jeugdschaat-

sen voor kinderen van basisschoolleeftijd om de basisvaar-

digheden voor op de langebaan te leren. Wekelijks gaat er 

een bus vol kids richting IJsbaan de Meent in Alkmaar.

Dit jaar gaat het schaatsen nog gewoon door. Coach Mike 

Roelands vreest echter dat zijn geliefde hobby in gevaar is. 

"Als het tegenzit moeten we ermee stoppen of de contribu-

tie verhogen. Dat zou zonde zijn"

De financiële problemen worden veroorzaakt doordat 

minder kinderen voor schaatsen kiezen. "We zaten voor-

heen op wel zo'n 60 kinderen, dus we hebben er een kleine 

twintig leden minder. Hoe dat komt? Sommige kinderen 

zijn inmiddels te oud of kiezen voor voetbal omdat dat in 

dezelfde periode valt. Ze zijn lastig te vinden."

De IJsclub heeft al maatregelen genomen. "We houden 

lessen altijd voor kinderen van acht tot twaalf, maar we 

hebben dat nu al verlaagd naar lessen voor zeven tot twaalf 

jaar omdat we een tekort aan leden hebben. We halen zo'n 

43 kinderen op met de bus en brengen ze ook weer netjes 

thuis," aldus Mike. 

TE GEK
Henk Roelands, vader van Mike, helpt met de financiële 

organisatie en ook hij ziet dat er nu echt wat moet gebeu-

ren. "We zijn anderhalf duizend euro in de min. We zijn 

nu al overgestapt op een kleinere bus om zo de kosten te 

drukken. Bovendien wordt het entreegeld voor schaatsen 

in Alkmaar ook elk jaar iets duurder."

Mike Roelands vult zijn vader aan:  "Dat we in dure tijden 

leven horen we ook van ouders:  de benzine, de bood-

schappen. De 100 euro die wij per kind vragen voor elf les-

Jeugdschaatsen in Uitgeest in  
de problemen, start crowd funding 
voor redding
Het jeugdschaatsen in Uitgeest zit financieel in de knel en houdt een crowd
funding om uit de kosten te komen. "Als we de middelen niet vinden, dan kan 
het zijn dat we volgend seizoen gedwongen zijn om ermee te stoppen," aldus 
schaatscoach Mike Roelands van IJsclub Uitgeest.

WIJ WILLEN ALLE GULLE DONATEURS HARTELIJK DANKEN 
VOOR HUN BIJDRAGE! IN HET BIJZONDER BEDANKEN WIJ:

DOOR KOEN BUGTER - NH NIEUWS
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sen kunnen ze ook heel goed aan andere dingen uitgeven. 

Daarnaast kiezen kinderen ook vaker voor voetbal in plaats 

van schaatsen. Dat is jammer, want als je leert schaatsen, 

heb je daar je hele leven wat aan."

Mike spreekt uit ervaring. "Ik begon ook ooit als kleine 

jongen te schaatsen bij de IJsclub. Begeleider Nico Goen-

man motiveerde mij om het serieus op te pakken. Sinds-

dien heb ik de smaak te pakken en heb ik gekozen voor een 

sportopleiding, om uiteindelijk misschien wel een professi-

onele ploeg te coachen."

"Er kan soms een talent tussen zitten die weleens de 

nieuwe Jutta Leerdam zou kunnen zijn. Vorig jaar hadden 

we een meisje van zeven dat zo makkelijk reed. Zij is nu 

ook echt lid geworden van de club. Het is gaaf om als 

coach talenten of juist niet zulke talentvolle kids beter te 

zien worden. Het is vooral heel gezellig met elkaar. Plezier 

staat voor ons voorop. Dat blijven we hopelijk nog heel 

lang doen." 

1.500 EURO
De kosten om de eerste financiële zorgen op te lossen zijn 

niet eens zo hoog. De crowdfunding moet lukken. "We 

willen onze eigen broek ophouden en zoeken naar 1.500 

euro, dus als een ondernemer ons in één klap zou kunnen 

helpen dan zijn we ook heel blij."

"Het is nu al fantastisch om te zien dat de eerste moeder-

tjes financieel bijdragen zodat hun kinderen mee kunnen 

blijven doen. Alles is welkom, want de kinderen beleven 

zoveel plezier met schaatsen."

Coach Mike hoopt op een goede afloop. "Jeugdschaatsen 

is een traditie in Uitgeest dat behouden moet blijven en 

schaatsen is natuurlijk een prachtige Oud-Hollandse 

sport." Kinderen die een keer een dagje schaatsen willen 

uitproberen zijn welkom en kunnen zich daarvoor melden 

bij IJsclub Uitgeest. 

» doneeractie.nl en zoek naar:

Steun Jeugdschaatsen Uitgeest

ARJAN VAN DER ENG 

"WE HOPEN DAT  
HET JEUGDSCHAATSEN  
NOG LANG ZAL  
BLIJVEN BESTAAN!" 
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Zoals vermeld in het voorwoord gaat Femke stoppen op  

de redactie van het clubblad. Daarom zoeken wij naar en-

thousiaste leden die ons willen versterken op de redactie.

Twee keer per jaar maken we een clubblad. We lezen 

ingestuurde stukjes na en bedenken leuke onderwerpen 

die in het clubblad kunnen komen. Nieuwe inspiratie en 

een nieuwe blik is altijd welkom! Als het je leuk lijkt om 

(eventueel samen met iemand) ons te komen versterken of 

vragen hebt, kom dan vooral naar ons toe.

ANNE EN INGE

Het is half oktober en op de Meent ligt nog 

geen ijs. In Alkmaar hebben ze het schaats

seizoen verschoven van 27 oktober tot en met 

31 maart. Meestal was het half oktober nog te 

warm om het ijs goed te houden en eind maart 

is er vaak nog een koufront terwijl de baan dan 

dicht is.  Duurzame keuze maar de schaats

kriebels lieten niet wachten.

De traningsgroep kon twee keer in Hoorn schaats-

en. Op de overdekte ijsbaan is er geen last van het 

warme oktober weer. Leuk geregeld en gezellig. Er 

werd ook meteen  geoefend op het starten, want 

de wedstrijden beginnen snel dit seizoen. Ook in 

Haarlem was de ijsbaan al open. De half overdekte 

baan was erg populair bij iedereen die niet konden 

wachten op het Alkmaarse ijs.

De zomertrainingen gingen dan ook langer door. 

Op het gras van de ijsbaan werd de zomertraining 

gegeven. De benen werden klaar gestoomd voor het 

schaatsen met sprongoefeningen, in de schaats-

houding zitten en de bocht lopen. Als toetje soms 

nog burpees om de laatste energie te verbruiken. 

Er waren ook gewichten,  elastieken en Tinus heeft 

een schema met oefeningen. Als  afwisseling liepen 

we ook door Uitgeest heen. Bij  Dorregeest schaats-

sprongen doen of richting het station om de trap-

pen op te springen. Aan kracht en conditie dus geen 

gebrek. Op naar thuisbaan De Meent en hopelijk de 

echte thuis baan, onze landsijsbaan.

Uit-schaatsen

Onze oproep voor nieuwe leden voor de jeugd-

commissie is gehoord! Na 9 jaar met veel plezier 

de commissie te hebben geleid, vonden wij (Nicky, 

Joni en Sanne) het tijd voor een frisse wind. We 

willen iedereen bedanken voor alle gezelligheid die 

we in die tijd met jullie hebben beleefd. Ondertus-

sen is de nieuwe jeugdcommissie voor de ijsclub sa-

mengesteld en zijn ze de eerste activiteit al aan het 

organiseren. Veel succes aan de nieuwe commissie: 

Luna, Thomas en Brian!

GROETJES SANNE

Leuk nieuws vanuit Heemskerk: daar heeft ijsclub Kees 

Jongert deze zomer een gloednieuwe skeelerbaan geopend! 

Deze mooie nieuwe skeelerbaan zorgt ervoor dat jong en 

oud in de zomer gewoon door kan gaan met ‘schaatsen’ en 

dat de fanatieke skeeleraars nu ook een plekje hebben in 

Heemskerk om op een baan te oefenen.

Om de opening van deze prachtige baan mee te vieren, 

werden wij van ijsclub Uitgeest uitgenodigd om afgelopen 

zomer gratis mee te trainen op de dinsdagavond! Deze 

zomer waren er twee groepen: de snelle groep, die van Luc 

Heine een zware training kreeg, om nóg sneller te worden 

op de skeelers, en de jongere groep, die niet alleen gericht 

was op het leren skeeleren maar kinderen op een gezellige 

manier kennis laat maken met de sport.

De training voor de snellere groep bestond uit een goede 

verdeling van sprint, lange afstand, techniek en kracht, 

net zoals de schaatstrainingen op het ijs. Op deze manier 

kan je dus in de zomer goed en gericht blijven doortrainen 

voor het schaatsen in de wintermaanden. In combinatie 

met alle zomertrainingen die ijsclub Uitgeest verzorgt, 

vormt dit een geweldige basis om mee aan de start van een 

veelbelovend en fantastich schaatsseizoen te staan.

CASPER SCHUT

Nieuwe redactie- 
leden gezocht

Nieuws over
de jeugdcommisie!

Rollende start op  
Skeelerbaan Heemskerk
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Beste jeugdleden,

Hierbij willen wij jullie graag uitnodigen voor het 

schaatskamp 2024! Wij zullen tijdens kamp natuurlijk 

gaan schaatsen, maar andere leuke activiteiten zullen  

zeker niet ontbreken. Voor het schaatskamp van dit 

seizoen zullen we naar Groningen gaan en zullen wij gaan 

schaatsen op schaatsbaan Kardinge. Het kamp zal plaats 

vinden op donderdag 22 februari tot en met zondag 25 

februari 2024 (Voorjaarsvakantie). Onderaan deze uit-

nodiging hebben wij een paklijst samengesteld.  

Lees deze dus even goed door zodat je goed voorbereid op 

kamp gaat!

EVEN KORT SAMENGEVAT:
WAAR?  Groningen

WANNEER?   Donderdag 22 februari t/m  

zondag 25 februari 2024 (Voorjaarsvakantie)

HOE LAAT VERZAMELEN? 9.30 uur verzamelen bij het  

Cor Groen Honk in Uitgeest

HOE LAAT TERUGKOMST? Ongeveer 14.00 - 14.30 uur bij 

het Cor Groen Honk in Uitgeest

KOSTEN?  € 140,-

NIET VERGETEN? Scherpe schaatsen en een chique outfit ;)

Door het formulier in de link van de email of via deze 

QR-code in te vullen, is je aanmelding voltooid en ga je 

gezellig mee op kamp! Let op; opgeven en betalen kan tot 

8 januari.

Het bedrag kan worden overgemaakt naar  

NL37 RABO 0311227090 op naam van B.E. Bloedjes.

Graag je eigen naam vermelden bij de omschrijving.

Er is misschien een mogelijk dat er een wedstrijd gereden 

kan worden in Groningen. Mocht dit door gaan zullen wij 

hier een vervolg mail over sturen.

Wij hebben er onwijs veel zin in! Jullie ook?

Schaats groetjes,

DE JEUGDCOMMISSIE BRIAN, THOMAS EN LUNA

VAN  DE JEUGDCOMMISSIE

Uitnodiging
Schaatskamp 2024

Nieuwe redactie- 
leden gezocht

Rollende start op  
Skeelerbaan Heemskerk

PAKLIJST

O Scherpe schaatsen

O  (Warme) schaatskleding  

(voor 3x schaatsen)

O Wedstrijd kleding/bandjes

O Handschoenen

O Helm/muts

O Sportkleding

O Sportschoenen

O Bidon

O Luchtbed

O Kussen

O Slaapzak

O  Kleding voor 4 dagen (vergeet je 

sokken, pyjama, onderbroeken en 

warme kleding niet ;))

O Kleding wat vies mag worden

O Chique outfit (voor thema-avond)

O Regenjas

O Zaklamp

O Theedoek

O Wc rol

O Toilettas

O Handdoeken

O Doucheslippers

O Douchespullen
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Het was weer tijd om een uitje te gaan orga
niseren om het schaatsseizoen van 2022 en 2023 
mooi af te sluiten. Wij zijn toch wel altijd van  
de sportieve uitjes, dus dat wilden wij zeker dit 
jaar ook weer gaan doen. Na veel denken en  
vergaderen kwamen we er toch over uit dat we  
de adrenaline wilden opzoeken.

17 juni, op deze bloed maar dan ook een bloedhete dag, 

gingen wij naar Klimpark21. Uiteraard een super goed 

idee, als twee van de drie organisatoren hoogtevrees 

hebben. Gelukkig waren wij niet de enige twee die hier last 

van hadden.. namen worden niet genoemd  uiteraard. Nou, 

met volle moed werden de groepen in tweeën  gedeeld. De 

‘oudjes’ vs de ‘jongeren’. Eerst een veiligheid instructie, 

want ja, de hinder nissen waren verdeeld over hoogtes van 

1 meter, 4 meter, 7 meter of de 10 meter. Vrij hoog dus. 

Eerst gingen de  ‘jongeren’ oefenen op de 1 meter baan, dat 

hield wel in dat de ‘oudjes’ gelijk naar de 4 meter moesten 

gaan. Dat viel wel mee… vanaf de grond… met je voeten op 

een vaste  stabiele ondergrond... Het eerste onderdeel viel 

wel mee.. zo’n net waarover je heen moet lopen. Tja als je 

valt, vangt dat net je wel op. Hierna dachten de makers van 

dit parcours ‘goh, laten we een smalle ronde balk plaatsen, 

die draait en op en neer beweegt als je erover heen gaat’. 

Het was namelijk zo, ben je over het eerste onderdeel, dan 

was er geen mogelijkheid meer om om te draaien. Dus je 

moest wel door. Maarja, dit is mijn verhaal. Volgens mij 

vond de rest het meer dan geweldig. Van de 4 meter,  

7 meter en hop naar de 10 meter alsof het niks was. Vanaf 

de 7 meter en 10 meter vertrokken twee zipline banen. 

De eerste had een lengte van 110 meter en de tweede van 

maar liefst 130 meter! Voor sommige was het stoppen met 

die snelheid dan ook een opgave.

Uiteraard hebben we deze gezellige dag afgesloten met een 

lunch van kadetten, koek en snoep. Op zo’n dag mag toch 

alles. En natuurlijk de prijsuitreiking van het schaatssei-

zoen 2022-2023!

Wij hebben in ieder geval een onwijs leuke dag gehad 

en willen iedereen bedanken voor hun enthousiasme en 

gezelligheid!

JONI, SANNE EN NICKY

Seizoens-
afsluiting
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 DAMES  |  PUPILLEN /JUN

1. Robyn Nolten   + CLUBKAMPIOEN

2. Bodine Schut
3. Femme Crezee
4. Jule Hauwert
5. Liv Nelis
6. Feline Crezee
7. Freyja Schrander
8.	 Doortje	Wijker

 HEREN  |  PUPILLEN

1. Tygo van den Hoek
2. Jelco Vader
3. Ties Wortelboer

 HEREN  |  JUNIOREN B/C

1. Casper Schut
2. Björn Zonneveld
3.	 Stan	de	Ruijter
4.	 Thijs	Zonneveld

 HEREN  |  JUN-A/NEO/SEN/VET

1. Brian Bloedjes   + CLUBKAMPIOEN

2.	 Patrick	Roelands	
3.	 Mike	Roelands

Clubkampioenschappen 
2022 - 2023
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Ik wil in vogelvlucht even teruggaan naar het 

verleden. De ijsbaan, waar nu al jaren gekra-

keel over is, bestaat ongeveer 60 jaar. Het hoeft 

geen betoog welke prettige schaatsevenemen-

ten op deze baan hebben plaats gevonden. Dit 

zou in lengte van jaren worden voortgezet, 

ware het niet dat zonder enige last of ruggen-

spraak de gemeente daar een school met spor-

taccommodatie wilde bouwen. Kosten ruim zes 

miljoen euro. Toen ons dit ter ore kwam, heb-

ben wij bezwaar gemaakt, daar men nog maar 

een heel klein gedeelte van de ijsbaan voor de 

ijsclub had bestempeld. Eigenlijk had men met 

de ijsclub totaal geen rekening gehouden. Al-

vorens de degens te kruisen met de gemeente, 

was een raadslid van voor naar tegen gegaan, 

zodat er geen meerderheid voor die school er 

was, zodat dit alles een stille dood stierf.

Wij voelden wel, dat het ijsbaanterrein een 

onderwerp van discussie zou worden! Hoe nu 

verder? Het bleek nu niet zo’n haast te hebben, 

daar de politieke partij PU de verkiezingen had 

gewonnen en zij duidelijk hadden gemaakt, 

dat er op het ijsbaanterrein niet gebouwd 

zou worden. Voor ons een hele geruststelling. 

Echter ook hier bleek de praktijk sterker dan 

de leer. Ook dit was voor ons teleurstellend, 

ofschoon wij aanvankelijk door de politiek blij 

werden gemaakt. Uitgenodigd door wethouder 

Brouwer deelde hij ons mede, dat hij een plan 

had. Dit plan behelsde het volgende. De nieuwe 

sporthal zou over ons IJsclubgebouw worden 

gebouwd, zodat deze verdween. Echter in de 

nieuwe sporthal kregen wij een vervangende 

locatie, waar al onze apparaten konden worden 

opgeborgen en ook nog een vergaderruimte. 

Wij stonden positief hier tegenover. Echter 

voor ons niet te bevatten redenen, was plots 

Brouwer vervangen door een andere wet-

houder, de heer Beentjes uit Heemskerk, de 

exponent van de PU. Deze wethouder veegde 

het plan van Brouwer van tafel en wij moesten 

opnieuw beginnen. Hierbij verklaarde de wet-

houder, dat hij goede mogelijkheden zag met 

de ijsclub tot een vergelijk te komen. 

Joris Beentjes en ondergetekende hebben 

de onderhandelingen gevoerd. Wij staken 

er duidelijk in, in dier voege, dat wij graag 

een skeelerbaan wensten. Joris had dit tot in 

de puntjes berekend en het kon. Echter de 

wethouder en zijn adviseurs vonden het niets 

en weerden dit steeds af, ondanks meerdere 

overleggen. Wij ervoeren duidelijk onwil van 

de gemeente. Ik heb op een gegeven moment 

tegen Joris gezegd: Wij stoppen en ik zal de 

wethouder zeggen, dat wij ons straks bij de 

bestuursrechter zullen ontmoeten. Wij hebben 

al een advocaat benaderd, die ons zou gaan 

vertegenwoordigen bij de bestuursrechter, daar 

de gemeente steeds neen had geroepen, maar 

nimmer met iets eigens was gekomen.  Zover 

is het helaas niet gekomen. Joris zwaaide plots 

af en ik moest worden geopereerd en daarna 

maanden in revalidatie.

Uit de vereniging werd een driemanschap ge-

vormd, t.w. Kees Molenaar, Martijn de Ridder 

en Patrick den Elsen.  Zij hielden feedback met 

de overige bestuursleden. Ik heb begrepen, dat 

zij aanvankelijk een heel goed contact hadden 

met (de inmiddels 3e wethouder) Rene Oud. 

Toen echter na enige vergaderingen de balans 

werd opgemaakt, overviel hen een groot gevoel 

van irritatie en teleurstelling. Zij voelden zich 

bedrogen daar verwachtingen waren gewekt, 

die op geen enkele manier echter in de rich-
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23 Geachte leden, Met een wel groot naargeestig 

gevoel zit ik hier Waarom? Het afgelopen jaar is 
voor de ijsclub een bitter jaar geweest en wij zijn 
nog niet aan het einde. 

HERMAN VAN SAMBEEK



CLUBBLAD 2023.2 19

ting van de ijsclub zijn beslag kreeg. Er blijft 

een baantje van circa 250 meter over voor de 

ijsclub, waaraan de gemeente zijn toestemming 

wil geven en dit ook schriftelijk wil vastleggen.

HOE NU VERDER?
Er moet nog wel een vervolgvergadering 

 komen, daar ook nog niet zeker is, wat de sta-

tus is van ons clubgebouw. Willen wij dit dan 

nog wel kwijt? Ik hoor wel nader.

Helaas heeft de houding van de gemeente in 

onze richting teveel energie gekost, temeer 

daar wij nu staan, weinig vertrouwen in het 

vervolg biedt. Het enige zekere is thans nog 

alleen het clubgebouw, waar wij de komende 20 

jaar nog over kunnen beschikken. Ik denk dat 

wij dit moeten koesteren.

Ik ben mij ervan bewust, dat ik steeds helaas in 

ons clubblad over de laat ik het zo zeggen: de 

oneffenheden tussen ijsclub en gemeente heb 

moeten schrijven. Jammer, maar het is niet 

anders. Betrouwbaarheid van bestuurders is 

een groot goed. Wij hebben dit dus niet mogen 

ervaren. 

Gelukkig zijn er ook nog een paar positieve din-

gen te vermelden. Zoals het schoolschaatsen, 

de trainingsgroep op de baan in Alkmaar. Ook 

heb ik veel waardering voor ons trainersgilde, 

die voor een paar centen, veel goed doet voor 

de club. Ik hoop, dat dit in stand blijft. Uiter-

aard is dit ook van toepassing op de begeleiders 

van het jeugdschaatsen. Zij zijn een heuse 

visitekaart van de vereniging.

Hiermee werd de vergadering geopend.

Hoi allemaal,

Wij, Brian, Thomas en Luna nemen het stokje over van 

Joni, Sanne en Nicky. De meeste van jullie zullen ons wel 

kennen aangezien wij al vele jaren schaatsen en dus een 

hoop ervaring hebben met schaatskampen ;) 

We hebben onwijs veel zin om nieuwe kampen en acti-

viteiten te organiseren. Wie weet wat er nog meer gaat 

komen?! Nieuwe ideeën zijn natuurlijk altijd welkom! 

We willen graag weer op kamp met de jeugd. De voorbe-

reidingen zijn al in volle gang.  

Mochten jullie vragen hebben of nieuwe ingevingen heb-

ben, dan kunnen jullie ons altijd mailen naar uitgeesterijs-

club@gmail.com 

We wensen iedereen een leuk en sportief schaatsseizoen! 

GROETJES!

BRIAN, THOMAS EN LUNA 

'n nieuwe
jeugdcommissie!

VAN DE REDACTIE



20 IJSCLUB UITGEEST

We hebben er iets langer op moeten wachten 
maar de trainingen op het ijs zijn weer begonnen. 
De zomer is om en de elastieken, kettlebells en 
schaatsplanken zijn weer opgeruimd. 

Op maandag geeft Kees training om 19 uur en sluit daarna 

aan om zelf te trainen. Dan geeft Tinus training samen met 

Mike of Patrick. Beide zijn erg enthousiast over de nieuwe 

opzet. Tinus zijn briefjes zijn gemoderniseerd naar een 

appje. Daarin staan het aantal rondes die we moeten rijden 

per oefening. Het appje krijgen we op de dag zelf en is 

meteen een geheugentrainer.

Op het ijs vertelt Tinus nog even wat belangrijk is en rijdt 

daarna tussen de leden met tips. Ook Mike sprint achter  

de leden aan om aan te geven wat er beter kan.  

Erg leerzaam dus!

Het seizoen is alweer in  
volle gang en daarom  
een artikel van de trainers.  
Zij hebben nog wat tips om  
je goed voor te bereiden  
op de trainingen.

TIPS VOOR 
DE TRAININGEN

Schaats-
trainingen 
maandag

Bij schaatsers die lid zijn van een schaatsvereniging of 

schaatsclub, speelt vaak mee dat zij hun eigen prestatie 

willen verbeteren; de 'eigen grenzen willen verleggen'. 

Als het schaatsseizoen weer van start gaat, is dat vaak 

de aanleiding om het aantal keren dat per week wordt 

getraind op te voeren, evenals het aantal rondes dat 

gereden wordt. Presteren geeft een bepaalde kick, maar 

helaas ook een verhoogde kans op blessures. Blessures 

hebben de nare eigenschap dat ze vaak ontstaan vlak 

voor die belangrijke rit of wedstrijd waar je het hele 

seizoen al voor getraind hebt. Je kunt dan niet meer 

(goed) presteren en je baalt stevig.
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Schaatsen is een sport die niet aan leeftijd gebonden is. 

Dat betekent echter niet dat schaatsen geen zware sport is! 

Het vraagt heel veel van het lichaam, vooral van de pezen, 

spieren en de gewrichten van de rug en benen. Gelukkig 

kunnen veel van deze blessures worden voorkomen.

WARMING-UP EN COOLING-DOWN
Spieren, pezen en de bloedsomloop ervaren een koude 

start. Eigenlijk hetzelfde als de motor van een auto. Een 

goede warming-up zorgt ervoor dat de bewegingsmogelijk-

heden, de lenigheid en de belastbaarheid worden vergroot, 

waardoor er minder kans op blessures bestaat. Zonder 

opwarmen beginnen is haast vragen om blessures. Draai 

daarom voorafgaand aan het schaatsen altijd warm. Een 

goed opgebouwde warming up bij schaatsen bestaat uit 

rustig 5 tot 10 minuten inlopen, gevolgd door een schaats 

specifieke warming-up op het ijs, waarbij je aanvankelijk 

rustig wat ronden schaats en enkele versnellingen erbij 

voegt. In totaal moet je voor een warming-up zo'n 15 tot 

20 minuten uittrekken. Aan het eind van de warming-up 

is het goed om nog een aantal actieve oefeningen te 

doen, zodat je lichaam geleidelijk klaargestoomd wordt 

tot wedstrijdniveau. Deze oefeningen zijn bijvoorbeeld 

het uitvoeren van schaatssprongen, diepe sluippassen, 

droogrijstappen, uitvals passen en kabouterpassen. De 

meeste oefeningen doe je in de schaats houding zodat je 

jezelf goed voorbereid op het werkelijke schaatsen. De 

echte sport specifieke warming-up bestaat uit het inrijden 

op het ijs. Neem tussen de oefeningen in een korte pauze 

en doe dit ook tussen de herhalingen. De eerste keer dat je 

de oefeningen doet kunnen de kracht- en coördinatieseries 

spierpijn veroorzaken.

TEGENOVER OPWARMEN (WARMING-UP)  
STAAT AFKOELEN (COOLING-DOWN).
Na afloop van het schaatsen moeten de spieren afval-

stoffen en warmte kwijt, waardoor er een beter herstel 

mogelijk is. Dit voorkomt onder andere spierpijn. Daarom 

is het belangrijk om rustig zo‟n 5 minuten uit te schaat-

sen, waardoor je lichaam de kans krijgt om tot rust te 

komen en afvalstoffen af te voeren. Ook een lauwe douche 

en een massage van de zwaarst belaste spieren kunnen een 

onderdeel vormen van de cooling down. Op deze manier 

heb je er alles aan gedaan om de kans op blessures te 

verminderen.

REKOEFENINGEN
Uit recent wetenschappelijk onderzoek is niet gebleken dat 

het doen van rekoefeningen de kans op blessures vermin-

dert, maar wel dat het bijdraagt aan het onderhouden van 

de lenigheid. Sommige schaatsers hebben rekoefenin-

gen toch nog als vast onderdeel van hun warming-up of 

cooling-down ingebouwd, zodat zij kunnen voelen hoe de 

spieren 'er voor staan'. Tijdens de cooling-down worden 

rekoefeningen voornamelijk gedaan om 'de spierspanning 

weg te nemen'.

Rekoefeningen worden meestal gedaan door duurschaat-

sers die lang schaatsen en grote afstanden afleggen. 

Kortebaanschaatsers en wedstrijdschaatsers willen hun 

spieren vaak juist 'kort' houden om explosieve kracht te 

kunnen leveren. Rekken heeft voor hen dan ook weinig 

nut. De juiste volgorde voor het uitvoeren van rekoefe-

ningen is altijd: eerst inlopen en daarna de rekoefenin-

gen doen. Voor de cooling-down: eerst uitschaatsen en 

vervolgens de rekoefeningen.

Wij zullen jullie natuurlijk begeleiden tijdens de trainin-

gen maar het is altijd goed om te weten waar je op moeten 

letten. Want kennis, een stuk eigen verantwoordelijkheid 

en initiatief is ook belangrijk.

DE TRAINERS

Eenvoudige regels om blessures te  
voorkomen zijn:
•  •  zorg voor een goede warming-up en  

cooling-down
•  •  zorg voor een goede trainingsopbouw
•  •  zorg voor een goede schaatstechniek
•  •  voer ook spierversterkende oefeningen uit

Bij rekoefeningen gelden enkele  
belangrijke regels:
• • Neem de juiste uitgangshouding aan.
• •  Ga in de aangegeven uitgangshouding  

zover door tot je een lichte spanning voelt.
• • Houd deze spanning 5 tot 10 tellen vast.
• •   Rekken mag nooit pijn doen. Stop in dit 

geval onmiddellijk met rekken.
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28 – 30 december
DAIKIN NK AFSTANDEN
HEERENVEEN

5 – 7 januari
ISU EK AFSTANDEN
HEERENVEEN

26 – 29 januari
ISU WORLD CUP 5
SALT LAKE CITY  |  V.S

2 – 4 februari
ISU WORLD CUP 6
QUÉBEC  |  CANADA

15 – 18 februari
ISU WK AFSTANDEN
CALGARY  |  CANADA

24 – 25 februari
DAIKEN NK ALLROUND & 
SPRINT HEERENVEEN

7 – 10 maart
ISU WK ALLROUND & 
SPRINT INZELL, DUITSLAND

Ook dit seizoen zijn  
er weer genoeg mooie 
wedstrijden op tv te  
bekijken. Wanneer zet 
jij de tv aan? 

SCHAATSEN 
OP TV!

VOOR METAALBEWERKING 
VAN HOGE KWALITEIT

Molenstraat 32  •  1911 DA Uitgeest
0251 310 119  •  info@dmfdietvorst.nl

Kijk voor meer informatie op dmfdietvorst.nl
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» Er een nieuwe jeugdcommissie is?

» Nicky, Joni en Sanne namelijk het stokje hebben overgedragen?

» Luna, Brian en Thomas het nu hebben overgenomen?

» De oude jeugdcommissie hun veel succes en plezier wenst?

»  Dat natuurlijk ook geldt voor alle jeugdleden die kunnen genieten van  

alle leuke activiteiten die zij vanaf nu zullen organiseren?

» De ijsbaan soms onderliep van de regen?

» We toen naar Dorregeest gingen om te trainen?

» De terugweg naar de ijsclub soms wel tegenviel?

» Als je harder loopt je minder lang hoeft rennen?

» Björn kan lopen als een raket?

» Hij op het ijs ook een raket is?

» En samen met Casper met de marathon selectie traint?

» Ze nu nog sneller worden?

» Brian ook hard traint?

» Hij zijn titel clubkampioen wil verdedigen?

» Robyn haar titel ook wil verdedigen?

» Zij goed haar best doet met trainen?

» Mike en Patrick om de beurt training geven op maandag?

» Het nog lastiger te zien is wie voor ons staat?

» Tinus ook enthousiast is over zijn nieuwe collega trainers?

» Hij uitkijkt naar de PR's die verpulvert gaan worden?

» De redactie hoopt volgende keer meer ingezonden stukken te krijgen?

» Ze deze altijd het leukst vinden?

» Het geen schoolopdracht is?

» Je geen A4 vol hoeft te schrijven?

» Wij geen cijfers uitdelen?

» Het altijd plaatsen.

» Je de tekst ook mag appen.

» Je ook altijd foto's mag sturen?

» Het schaatskamp in februari is?

» Iedereen hier nu al zin in heeft?

» De verwachtingen meteen hoog zijn voor de nieuwe jeugdcommissie?

» Zij de verwachtingen waarmaken?

» En alles nog geheimhouden?

» Uitgeest op maandag het derde uur de grootste aanwezige club is?

» Ze ook de meeste dames hebben?

» En het meeste plezier?

wist u dat…
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IJSKOFFIE 

INGREDIËNTEN

150 ml koude en sterke koffie
2 kleine bolletjes vanille ijs
eventueel scheutje kirsch, rum of congnac
toef slagroom
1 ijswafel
extra nodig: cacaopoeder

BEREIDINGSWIJZE

> Zet sterke koffie en laat deze afkoelen. 

>  Schep het ijs in een hoog glas en voeg eventueel  
de drank toe.

>  Giet de koffie erop en garneer met een toef  
slagroom. 

>  Steek een ijswafel in de slagroom. Strooi wat  
cacaopoeder over de slagroom. Enjoy!

SORBET MET 
AARDBEIEN IJS EN 
VERS FRUIT
INGREDIËNTEN

4 el vruchtenlimonadesiroop met cassissmaak
100 g blauwe bessen gewassen
125 g aardbeien gehalveerd
100 g bramen gewassen
100 g rode aalbessen gerist
4 bollen Hertog IJssalon Aardbeien Meringue
300 ml appelcider zonder alcohol
extra nodig: 4 hoge champagneglazen of flûtes

BEREIDINGSWIJZE

> Schenk de cassissiroop in de 4 glazen.

>  Verdeel het fruit erover en schep een bol Hertog 
Aardbeien Merinque ijs bovenop het fruit.

> Schenk de cider op het fruit en serveer direct.

DEZE EDITIE VAN HET CLUBBLAD IS MEDE MOGELIJK 
GEMAAKT DOOR DE FANTASTISCHE SUPPORT VAN:
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“Dit jaar verraste de vorst ons vroeg, net als vorig jaar. 

Toen konden we half december even schaatsen op onze 

landijsbaan. Dit jaar is alles anders en zijn we later dan 

gebruikelijk met de voorbereidingen,” aldus ijsmeester 

Nico Brantjes. “De bouw van een rotonde en de aanleg van 

een dorpspark met sporthal dwingen ons tot improvisatie 

op slechts de helft van ons normale terrein."

“Door de vroege vorstperiode vorig jaar stonden we half 

december al op het ijs,” aldus ijsmeester Nico Brantjes. 

“Normaal gesproken zetten we, volgens het contract dat 

we met de gemeente hebben, de waterpomp het eerste 

weekend van december open. Echter, met de huidige 

bouwwerkzaamheden lijkt het erop dat  we nog even 

geduld moeten hebben. Al zijn de contouren uitgezet en is 

de gemeente inmiddels begonnen met het markeren van 

de 250 meter natuurijsbaan is deze, inclusief het dijkje 

eromheen, echter nog niet voltooid. “We zijn teleurgesteld 

dat het zo lang moet duren. Om over de ei-vormige baan 

maar te zwijgen, aldus de ijsmeester.”

Zeven toegewijde vrijwilligers hebben zaterdag 2 december 

palen geplaatst. KWS en Van Vuuren hebben geholpen bij 

de totstandkoming van een noodvoorziening voor stroom 

bij de lichtmast. Hier is de IJsclub uiteraard erg blij mee.

De besturing staat klaar, de drainage wordt aangesloten 

en de pomp wordt operationeel in week 51 volgens de 

gemeentelijke planning. “Met het al aanwezige winterweer 

hopen we dat de gemeente het tempo kan opvoeren en de 

voorzieningen snel kan realiseren voordat de vorst door-

zet,” aldus Nico. “Wij zijn er in ieder geval klaar voor, het 

wachten is nu op de gemeente, vult Kees Molenaar aan”.

Er is inmiddels een tijdelijke pomp op de drainage ge-

plaatst. Mocht Koning Winter eerder aan de deur kloppen, 

dan staan we klaar om de landijsbaan eerder onder water 

te zetten.”

Terwijl leden van IJsclub Uitgeest hun wekelijkse trainin-

gen op de kunstijsbaan in Alkmaar voortzetten, blijft het in 

Uitgeest ondanks de beperkingen een kwestie van aan-

passen en geduld hebben. Desondanks kijken de schaats-

liefhebbers reikhalzend uit naar het moment waarop ze 

de ijzers kunnen onderbinden en kunnen genieten van de 

winterpret, zij het in een wat eenvoudiger vorm.

V.l.n.r. Benno van Tol, Kees Molenaar, Peter Vosse,  
Rob de Vries, Marcel Vosse, Jeroen Weber, Nico Brantjes.

Dit jaar lijkt de winter eerder te zijn begonnen dan 
verwacht, dus voor de leden van IJsclub Uitgeest  
reden om zo snel mogelijk aan de slag te gaan om 
klaar te zijn voor de eventuele vorstperiode. De bouw 
van een rotonde en de aanleg van een dorpspark  
met een sporthal hebben het oorspronkelijke terrein  
gehalveerd, waardoor de voorbereidingen voor  
de verkleinde landijsbaan vertraging oplopen.

IJSCLUB UITGEEST 
WORSTELT TUSSEN 

VORST EN BOUW-
UITDAGINGEN

TEKST & FOTO: ANITA WEBBE
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KRUISWOORDPUZZEL
HORIZONTAAL

3 TUKJE TOT DE LENTE

4 GEEN LICHT

5 SPORT IN DE SNEEUW

8 WARME CACAODRANK

9 NIET STROEF

11 WINTERSE NEERSLAG

13 GEZELLIG GEVOEL

VERTICAAL

1 PRACHTIGE OMGEVING

2 TEGENOVERGESTELDE VAN WARM

5 TRADITIONEEL GERECHT

6 SPORT OP IJS

7 LOPEN OP SCHAATSEN

10 HOUTEN VERVOERSMIDDEL

12 KLEDINGSTUK VOOR JE HAND

OPLOSSING





grafisch ontwerp &
merkbeleving;
dát blijft hangen.

pimbro | trotse 
supporter van 
ijsclub uitgeest

www.pimbro.nl

Samen jouw merk betekenisvol in 

de markt zetten, dat is wat ik graag 

doe. Een creatieve en consequente 

merkbeleving creëren die inspireert.

strangers are strangers until they meet:

06 - 39 227 345 | info@pimbro.nl

wensen je 'n
IJSCLUB UITGEEST & PIMBRO 


